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lNTERPELACJA

Na sesjach Rady Miasta w listopadzie oraz grudniu ubiegłego roku poruszałem

kwestię nowego świetlenia zamontowanego na części ulic w Tychach. Mówiłem
o wadliwym posadowieniu części latarni. Wskazywałem że są pochyIone,

zamontowane w różnych odległościach od krawędzijezdni oraz w odległości
pomiędzy poszczególnymi latarniami nawet na prostych odcinkach jezdni (np.

na Alei Bielskiej)znacznie różnią się między sobą.

O ile pochylone latarnie zostały przez wykonawcę poprawione to jest

postawiono je pionowo to dwa pozostałe parametry: równa odległość od

krawędzijezdni oraz równa odległość pomiędzy poszczególnymi |atarniami nie

została poprawiona.

Odpowiedzi udzielane na powyższy temat na Sesjach Rady Miasta przez

zastępcę Prezydenta Pana Miłosza Steca nie były precyzyjne proszę więc o

odpowiedz na piśmie kiedy zostaną poprawione dwa pozostałe wyżej

wymienione parametry to jest równa odległość od krawędzi jezdni oraz równa

od ległość pomi ędzy poszczegó| nymi l ata rn i ami.
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